

Title (en)

Ceiling tray panel.

Title (de)

Kassette für eine Decke.

Title (fr)

Cassette de plafond.

Publication

EP 0616094 A1 19940921 (DE)

Application

EP 94102701 A 19940223

Priority

DE 4308615 A 19930318

Abstract (en)

The invention relates to a coffer for a ceiling, the coffer exhibiting a planar basic body (1) on whose longitudinal sides and transverse sides there are formed angled-off border strips (2, 3) which are provided with means for suspending the coffer on a load-bearing structure. In order, with simple construction of the coffer, to permit simple and cost-effective adaptation to a wide range of load-bearing systems, the invention provides that the corner regions (4) of the border strips (2, 3) are each of identical design, and that a corner part (5) serving for the suspension of the coffer can be inserted into the respective corner of the coffer. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Kassette für eine Decke, wobei die Kassette einen ebenen Grundkörper (1) aufweist, an dessen Längsseiten und Querseiten abgewinkelte Randstreifen (2, 3) ausgebildet sind, welche mit Mitteln zur Aufhängung der Kassette an einer Tragkonstruktion versehen sind. Um bei einfachem Aufbau der Kassette eine einfach und kostengünstige Anpassung an unterschiedlichste Tragsysteme zu ermöglichen, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß die Eckbereiche (4) der Randstreifen (2, 3) jeweils gleich ausgebildet sind und daß in die jeweilige Ecke der Kassette ein zur Aufhängung der Kassette dienendes Eckteil (5) einsetzbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 9/04

IPC 8 full level

E04B 9/00 (2006.01); **E04B 9/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 9/003 (2013.01); **E04B 9/0478** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] FR 2653537 A1 19910426 - ESWA SA [FR]
- [Y] NL 6807147 A 19691125
- [Y] NL 7308827 A 19740102
- [Y] FR 1270254 A 19610825 - BARBIER ET CIE G

Cited by

FR2771117A1; CN107060180A; EP0855477A3; EP0744509A1; NL1000356C2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0616094 A1 19940921; DE 4308615 A1 19940922

DOCDB simple family (application)

EP 94102701 A 19940223; DE 4308615 A 19930318